

《50岁小李子被曝与26岁超模Vittoria Ceretti 订婚，情史终结者出现？》

OMG，好莱坞万人迷小李子(Leonardo DiCaprio)居然订婚了？

据外网爆料，50岁的《泰坦尼克号》男主已向小他24岁的超模维多利亚·切蕾蒂(Vittoria Ceretti)求婚成功。曾经只和25岁以下的超模美女恋爱的浪子终于要安定下来了？



01

Hollywood **heartthrob** Leonardo DiCaprio is reportedly engaged, sparking widespread speculation and excitement among his fans.

据报道，好莱坞魅力男神莱昂纳多·迪卡普里奥已订婚，这一消息在引起了粉丝们广泛的猜测，也让粉丝们兴奋不已。

The 50-year-old actor, best known for his role in the iconic film "Titanic," is said to have finally decided to settle down and **popped the question** to 26-year-old model Vittoria Ceretti.

这位因在经典电影《泰坦尼克号》中的角色而广为人知的50岁演员，据说终于决定安定下来，并已向26岁的模特维多利亚·切蕾蒂求婚。





Ceretti, who has been romantically linked to DiCaprio since July 2023, was later spotted wearing a ring, which sent fans into a frenzy online.

自2023年7月以来，切蕾蒂就与迪卡普里奥传出了恋情绯闻，后来她被发现戴着戒指，这些照片在网上引发了粉丝们的狂热讨论。

Despite sources initially **playing down** the rumors at the time, speculation is once again **rife** now.

尽管当时有消息来源试图淡化这些传闻，但现在猜测再次甚嚣尘上。



DiCaprio, who has been linked to a string of younger beauties over the years, has seemingly resisted the temptation to settle down in the past.

多年来，迪卡普里奥与多位年轻美女有过恋情，但他似乎一直抗拒安定下来。

His dating history has even led to claims that he had a '25 and under' rule when it comes to his girlfriends.

他的恋爱史甚至引发了关于他选择女友有“25岁以下”规则的传言。



However, as DiCaprio celebrated his 50th birthday in November with Ceretti, who turned 26 in June, it seems she has broken that mold.

然而，6月份刚满26岁的切蕾蒂似乎打破了这一规则，因为她和迪卡普里奥在11月一起庆祝了他的50岁生日。

Ceretti is a highly successful model who has worked with top fashion houses such as Bulgari, Dior, Louis Vuitton, and Prada.

切蕾蒂是一位非常成功的模特，曾与宝格丽、迪奥、路易威登和普拉达等顶级时尚品牌合作。





Before she was linked to DiCaprio, she was married to Italian DJ Matteo Milleri, but the couple split just months before she was first rumored to be dating the Hollywood star.

在与迪卡普里奥传出绯闻之前，她曾与意大利DJ马泰奥·米勒里结婚，但两人在她被传与这位好莱坞明星约会前几个月就分手了。

Now, it appears as though Ceretti has won the heart of one of the most **eligible** bachelors in the world.

现在，看起来切蕾蒂已经赢得了这位世界上最受欢迎的单身汉的心。

Fans have taken to social media to share their thoughts, with many expressing their surprise and excitement at the potential news.

粉丝们纷纷在社交媒体上分享他们的看法，许多人对这一潜在消息表示惊讶和兴奋。

One Twitter user shared a meme of DiCaprio clapping in "The Wolf of Wall Street," writing, "Nah my dawg finally tied down???"

一位推特用户分享了迪卡普里奥在《华尔街之狼》中鼓掌的梗图，并写道：“不是吧，我的老兄终于安定下来了???”



Another user humorously shared a GIF of Sarah Jessica Parker blinking in disbelief and wrote, "WHAAAAAAT?"

另一位用户则幽默地分享了一张莎拉·杰西卡·帕克惊讶眨眼的G动态图，并写道：“啥???”

While a third added, "50 is a good age to settle down and start a family," giving the

potential news their nod of approval.

而第三位用户则补充道：“50岁是安定下来组建家庭的好年纪”，对这一潜在消息表示赞同。

02

目前，两位当事人还没有回复，不过，可以肯定的是，到目前为止，小李子总共谈过85任女友，且每一任女友几乎都没有超过25岁。

接下来，我们来看看小李子谈过的几任最为出名的女友。





Gisele Bündchen 吉赛尔·邦辰

Before settling down with NFL superstar Tom Brady, Gisele Bündchen, the then-20-year-old supermodel, was in a serious relationship with Leonardo DiCaprio from 2000 to 2005.

在与NFL(美国国家橄榄球联盟)超级巨星汤姆·布雷迪安定下来之前，这位当时20岁的超模吉赛尔·邦辰安迪曾与卡普里奥从2000年至2005年交往甚密。

During their time together, Bündchen was even DiCaprio's date to the 2005 Oscars, where he was nominated for Best Actor for his role in "The Aviator."

在一起的日子里，邦辰甚至陪伴迪卡普里奥出席了2005年奥斯卡颁奖典礼，当时他凭借《飞行家》中的角色获得最佳男主角提名。





This marked the first and only time he had ever brought a girlfriend as his date to the ceremony. Despite several on-and-off moments, the couple eventually called it quits almost six years after they were first romantically linked.

这是他唯一一次带女友出席颁奖典礼。尽管两人分分合合，但在他们首次传出恋情近六年后，最终还是分道扬镳。



Bar Refaeli 芭儿·莱法利

DiCaprio and Israeli model Bar Refaeli began dating in 2005 , although they took a six-month break in 2009, many believed they would eventually settle down after **reconciling**.

迪卡普里奥和以色列模特芭儿·莱法利于2005年开始交往，尽管在2009年曾分手六个月，但许多人认为他们在复合后会最终安定下来。

However, their relationship ended in 2011. Refaeli is now happily married to Adi Ezra and has three children.

然而，他们的关系在2011年结束。如今，莱法利已与阿迪·埃兹拉幸福结婚，并育有三个孩子。





Blake Lively 布莱克·莱弗利

In 2011, DiCaprio was linked to actress Blake Lively. The pair dated for a few months while Lively was shooting "Gossip Girl" in L.A.

2011年，迪卡普里奥与女演员布莱克·莱弗利传出绯闻。当时，莱弗利正在洛杉矶拍摄《绯闻女孩》，两人交往了几个月。

According to "Gossip Girl" executive producer Joshua Safran, Lively had a unique habit during this time – she took photos of a doll and sent them to DiCaprio.

据《绯闻女孩》执行制片人约书亚·萨夫兰透露，那段时间莱弗利有个特别的习惯——给迪卡普里奥拍娃娃的照片并发给他。





Erin Heatherton 艾琳·希瑟顿

Erin Heatherton was another model who caught DiCaprio's eye. The couple dated for nearly a year in 2011 but eventually split amicably, citing the actor's demanding movie projects as the main factor.

艾琳·希瑟顿是另一位吸引迪卡普里奥目光的模特。两人在2011年交往了近一年，但最终和平分手，据说他们分手的主要原因迪卡普里奥忙着拍电影。

Despite their breakup, Heatherton remained friendly with DiCaprio and even called him a "wonderful person" and "a friend of mine" in a 2015 interview.

尽管分手了，希瑟顿在2015年的一次采访中仍与迪卡普里奥保持友好关系，称他是一个“很棒的人”和“我的朋友”。





Rihanna 蕾哈娜

In 2015, rumors swirled that DiCaprio was casually dating singer Rihanna. Although they didn't act like a couple during her 27th birthday festivities, they were spotted flirting and dancing together.

2015年，有传言称迪卡普里奥正与歌手蕾哈娜随意约会。虽然在她27岁生日庆祝活动中，两人并没有表现得像情侣，但有人看到他们互相调情并一起跳舞。

An onlooker described their interactions as "definitely a little magic there," but not "over the top."

一位旁观者描述他们的互动“肯定有点魔力”，但“不过火”。



Gigi Hadid 吉吉·哈迪德

The pair were first spotted together in September 2022, and sources claimed that DiCaprio was "taken with Gigi" and that she was "the type of woman he is usually attracted to."

两人首次被拍到在一起是在2022年9月，有消息称迪卡普里奥对吉吉“一见钟情”，认

为她是“他通常会被吸引的那种类型的女人”。

However, their relationship fizzled out by February 2023. A source close to Hadid revealed that she had decided to end things with DiCaprio because they were at "very different places in life" and she prioritized being a mom.

然而，到2023年2月，他们的关系逐渐淡化。一位哈迪德身边的人士透露，她决定与迪卡普里奥分手，因为两人处于“人生不同的阶段”，而她更看重做母亲这件事。

重点词汇：

heartthrob 万人迷

pop the question 求婚

play down 淡化，降低…的重要性

rife 普遍的，盛行的

eligible / 'el ɪ d ʒ ə bl/ 合适的，中意的

reconcile / 'rek ə nsa ɪ l/ 和好